
Ig bo rasel v vsakem
primeru

Področje Iga (sem sodi v urbanističnih doku-
mentih o Ljubljani 2000 več krajevnih skupnosti
in ne le KS Ig) je za Ljubljano zanimivo kot
razvojno področje. Okoli Iga je namreč zelenje,
ki privlači marsikoga, obenem pa je to tudi po-
dročje barja in po tej plati številne površine niso
zanimive in uporabne za kmetijstvo. Seveda je pri
razvoju Iga treba upoštevati ne le bližino Ljublja-
ne, temveč še to da je na tem področju tudi
zajetje vode za Ljubljano in da mora biti tamkajš-
nja okolica nedotaknjena. Kaj z barjem pa je
vprašanje o katerem se strokovnjaki še niso zedi-
nili, pa je zato od tega odvisno kakšno bo to
področje v bodočnosti. Do leta 2000 pa so načrti
po inačicah opredeljeni.

Ig Je imel pred več kot dvema desetletjema
4105 prebivalcev na svojem področju. Leta 1971
je imel celo pet prebivalcev manj kot desetletje
prej, saj je tudi to področje prizadelo izseljevanje
v mesta. Bližina Ljubljane in končno tudi delovna
mesta v industriji na Igu (predvsem gre za Kovin-

sko industrijo Ig) pa so le zadržaia precej prebi-
valcev, tako da se področje ni izpraznilo. Gibanja
v zadnjih letih, ko je pridobilo na vrednosti kme-
tijstvo, ko se začenja obraten tok z begom iz mest,
pa spet dajejo vrednost Igu in okolici. Na tem
področju je sedaj 4287 prebivalcev. Če bi upošte-
vali dosedanjo smer razvoja v poprečju zadnjih
dveh desetletij bi imel Ig leta 2000 po oceni 4577
prebivalcev, če bi upoštevali le poprečje zadnjega
desetletja pa več: 4879 prebivalcev.

Število gospodinjstev pa se je na Igu v tem času
znatno povečalo in je raslo hitreje kot pa število
prebivalstva. To je posledica porasta standarda,
saj tudi na tem kmetijskem področju vse bolj
izginja starodavna navada, da je več generacij
(stari starši, starši in otroci) živefo skupaj v enem
gospodinjstvu. Število gospodinjstev je poraslo v
zadnjem desetletju za 15 odstotkov, oziroma s
1122 na 1291. Stevilo novih stanovanj je tudi
naraščalo kar je posledica standarda in to število
je raslo hitreje kot število prebivalcev.


